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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig lesz teljesen kiszámíthatatlan a 2-es metró 
közlekedése?"

Tisztelt Miniszter Úr!

2016. december 5-én két metrószerelvény ütközött össze a 2-es metró vonalán, amely 
következtében többen megsérültek. Ezért természetesen indokolt volt, hogy a metró sebességét az 
érintett szakaszon korlátozzák, vizsgálatokat folytassanak le és megoldást dolgozzanak ki arra, hogy
ilyen baleset többet ne forduljon elő.

Az eset óta azonban lassan két év eltelt és a rend azóta sem állt helyre sőt, a közlekedés 
kiszámíthatatlansága csak fokozódott.

Gyakran előfordul, hogy a metrószerelvényeknek sorba kell állniuk, hogy az Örs vezér téren lévő 
megállóban be tudjanak állni, de az sem ritka, hogy a szerelvényt a Pillangó utcánál várakoztatják 
addig, amíg az előtte sorban álló 2-3 szerelvény be tud állni. Ez pedig 10-15 perces várakozást is 
jelenthet, hiszen a sorban álló metróknak sokszor nem csak be kell állniuk, hanem egy részüket el is
kell indítani ahhoz, hogy elegendő hely szabaduljon fel a többi várakozó szerelvénynek. Ez pedig 
már nemcsak az Örs vezér terére be-, hanem az onnan történő kiállásnál is problémákat okoz.

A reggeli csúcsidőben, amikor az utasok dolgozni vagy tanulni mennek, teljességgel elfogadhatatlan
az, hogy miután 3-4 percet kell várni az állomáson arra, hogy elindítsák a szerelvényt, két megálló 
között megint percekre leállítják metrót mindezt azért, hogy az előtte lévő feltorlódott 
metrószerelvények elmenjenek csak azért. Azonban ezek utána is forgalomkorlátozással kell 
további két megállót megtennie a szerelvénynek. Így azt a távot, amelyet 2016. előtt 3 perc volt 
megtenni, ma van, hogy 15 perc alatt teszi meg a metró. De előfordultak már ennél hosszabb 
csúszások is. Az sem példanélküli, hogy a metrónak többször is meg kell álnia állomások között, 



vagy hogy az állomásokon a kelleténél többet kell várakoznia.

Ezek fényében azt kell mondanunk a kettes metró vonaláról, hogy közlekedése teljesen 
kiszámíthatatlan. Az az út, amelyet hétfőn 15 perc alatt tesz meg a szerelvény akár 35-40 perc is 
lehet kedden. Ez különösen azoknak okoz kellemetlenséget, akik távolsági buszra, vagy vonatra 
sietnek.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

Mi okozza a fennakadásokat?

Miért vannak ekkora fennakadások a 2-es metró működésében?

Mikortól lesz végre kiszámítható a 2-es metró közlekedése?

Mikor áll végre helyre a rend a 2-es metró vonalán? 

Tisztelettel várom válaszát!
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